
Zbor krajanov
V sredo, 8. novembra smo imeli krajani Kodeljevega svoj zbor.

Dnevni red je bil izredno zanimiv, toda kljub temu se je razprave o
smernicah razvoja za naslednje srednjeročno obdobje udeležilo le
kakih 150 krajanov.

Predvidena je adaptacija gradu Kodeljevo v gostinski obrat. Poleg
tega se nam obeta še en tak obrat Ob sotočju jruberjevega prekopa in
Ljubljanice, dograditev osnovne šole Ketteja in Murna za izboljšanje
pogojev za celodnevno šolo, razširitev VVZ Kodeljevo Na Peči za pri-
bližno 200 otrok. Na področju zdravstva bomo poskušali razbremeniti
splošno in zobno ambulanto v Mostah z izgradnjo svoje Moškričevo,
Koširjevo in Turnškovo nabrežje naj bi dobilo razsvetljavo. Kodelje-
vo, ki je ujeto med Ljubljanico in Oruberjevim prekopom, bo postalo
bolj odprto - predviden je namreč štiripasovni most za povezavo Litij-
ske in Poljanske... To je le nekaj novosti, ki jih predvidevajo smernice.

V razpravi, ki je sledila, so krajani izrazili zahtevo za ureditev kri-
žišča med Kajuhovo in Povšetovo ulico. To izredno nevarno križišče bi
naj do postavitve semaforja urejal miličnik. Nadalje so pokazali zani-
manje za dom upokojencev. Ta projekt je za našo občino že izdelan in
mesta za naše krajane v njem tudi že zagotovljena. Naša KS nima pri-
mernih prostorov za svoje delo. Osnutek smernic bomo tako dopolnili
z željo po pridobitvi novih, primernejših prostorov.

Smernice so izdelane izredno skrbno in resnično zajemajo celotno
problematiko naše KS. Ne skrivajo svoje ambicioznosti. Tlede financi-
ranja in s tem izpolnitve pa je potrebno poudariti, da so za del invensti-
cij zainteresirani tudi krogi zunaj KS (npr.: štiripasovni most). Poleg
tega dopušča osnutek smernic dokajšnjo mero prožnosti, ki ga bodo
uresnieili tako, da se hodo dogovorili za izvajanje.

Tudi pri naslednji točki dnevnega reda, ki se je nanašala na proble-
matiko samoupravljanja na področju stanovanjskega gospodarstva,
razprava ni izostala. Krajani so izrazili kritičnost glede samoupravlja-
nja. Hišni svet naj bi postal resnični nosilec upravljanja s sredstvi in
takozzgradbosamo. Edinotakojemogočepritegnitistanovalce. Sred-
stva, ki ostajajo na področju stanovanjskega gospodarstva in nevedno
prehujujo na druga področja investiranja, pa zahtevajo našo aktivnost.

Ocena akcije NNNP. \kcijo je izvedla SZDL z vsemi naprednimi
akterji družbenega in političnega življenja. Sodelovalo je 1755 Ijudi.
\kcija je opozorila na nekatere slabosti narodnezaščite, civilna zaščita

pa se je izkazala kot odlično pripravljena. V celoti je akcija NNNP
uspela in dokazala dokajšnjo mero pripravljenosti vseh naprednih sil
na čelu s SZDL.

/bor je bil seznanjen s potekom dejavnosti za pobratenje s KS Ka-
mnico, ki smo jo že predstavili v našem glasilu. Krajani smo soglasno
glasovali za pobratenje.

Naša KS bo še nadalje ostala enovita, saj nismo sprejeli predloga za
delitev.
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